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Protokoll 7/09 
 
 
Møte: Eldrerådet  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, Markveien 57  

Møtetid: Mandag 07. desember 2009 kl. 09.30-11.20  
  

 

   
 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen frammøtte til åpen halvtime. 
 
Opprop 
Til stede: Brit Holm (Engelsborg eldresenter) leder, Bjørn Armand Støa (Grünerløkka 
seniorsenter) nestleder, Kari Moen (Sinsen eldresenter), Gerd Johanne Brøntorp 
(Grünerløkka seniorsenter), Odd Arild Guneriussen (Engelsborg eldresenter), Anne 
Lovise Næss (Sinsen eldresenter), Jens E. Lange (bydelsutvalgets representant) 
 
Til stede av varamedlmmer: Inga Hyrve (Engelsborg eldresenter), Jenny Dagmar 
Buseth (Grünerløkka seniorsenter), Unni Sæves (Grünerløkka seniorsenter) 
  
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader.  
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet godkjent. 
 
Informasjon  

• Bydelsutvalget: Protokoll fra møte 28. oktober og gjennomgang av saker til møte 16. 
desember 2009 v/Jens E. Lange 

  
Eventuelt 

• Inga Hyrve tok opp problemet med at løvtrærne i Sverdrups gate ikke blir beskåret.   
 
Saker behandlet under møtet: 
 
Sak 33 /09  Protokoll fra møte i Eldrerådet 19. oktober 2009 ................................................... 1 
Sak 34 /09  Tilsynsrapport nr 3/09 - Grünerløkka sykehjem ..................................................... 1 
Sak 35 /09   Bydelsdirektørens budsjettforslag 2010................................................................. 1 
Sak 36 /09  TT-drosjer og samledrosjer ..................................................................................... 1 
 
 

Bydel Grünerløkka  Postadresse: Telefon:  02 180 
Bydelsadministrasjonen  Postboks 2128 Grünerløkka Telefaks: 23 42 26 01 
http://www.bga.oslo.kommune  0505 Oslo 
  e-post: postmottak@bga.oslo.kommune.no 
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Sak 33 /09  Protokoll fra møte i Eldrerådet 19. oktober 2009 
 
Vedtak:  
Protokollen enstemmig godkjent. 

Sak 34 /09  Tilsynsrapport nr 3/09 - Grünerløkka sykehjem 
 
Vedtak:  
Rapporten tas til orientering. Eldrerådet vil bemerke at det er positivt at Sykehjemsetaten skal 
benytte Grünerløkka sykehjem som en pilot for utprøving av sin nye verktøykasse for 
rekruttering av frivillige. Dette kan være med på å øke aktivitetstilbudet ved sykehjemmet – 
noe tilsynsrapporten etterlyser. 

Sak 35 /09   Bydelsdirektørens budsjettforslag 2010 
 
Vedtak:  
Eldrerådet vedtok følgende enstemmige innstilling. 
Rammeøkningen som bydelen får tildelt bør brukes til å styrke TT-kjøringen med 500.000 kr. 
og bydelens hjemmetjenester. 
 
Merknad fra Brit Holm: 
Når det gjelder punkt 4.2 Bydelens hovedmål, delmål 7, bør det også arbeides for gode 
kollektivløsninger på Hasle og Keyserløkka.  

Sak 36 /09  TT-drosjer og samledrosjer 
 
Sak meldt inn av Brit Holm, leder av Eldrerådet, på bakgrunn av prøveordningen med TT-
kjøring i bydelene Nordstrand og Østensjø. 
 
Vedtak:  
Saken tas opp på nytt etter at det er foretatt en evaluering av prøveordningen.  
 
  
 
Oslo 8. desember 2009 
 
 
 
Eigil Jakobsen 
sekretær 
Eldrerådet 
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